
 

  

	
	
	
Aan:	Het	college	van	Burgemeester	en	Wethouders	
van	de	gemeente	Breda	
Postbus	90156	
4800	RH	Breda	
	 	
Betreft:	Art.	40	vragen	over	de	opvang	en	vervoer	van	mensen	die	psychisch	verward	zijn	en	
overlast	veroorzaken	
	
Datum:	12-09-2016	
	
	
Geacht	college,		

	
In	de	afgelopen	periode	waren	er	steeds	meer	berichten	dat	er	een	stijging	is	van	mensen	
met	psychische	problemen	die	in	de	woonomgeving	en	op	straat	voor	overlast	zorgen.	Ook	
in	Breda	verschenen	hierover	berichten,	onder	andere	vanuit	de	woningcorporaties.		
Uiteraard	is	het	niet	prettig	om	geconfronteerd	te	worden	met	de	overlast	van	verwarde	
mensen,	maar	voor	de	personen	in	kwestie	is	goede	zorg	nodig:	een	adequate	wijze	van	
vervoer	naar	een	plek	waar	zorg	geboden	kan	worden;	geen	plek	in	een	cel.	
In	de	Voorjaarsnota	van	de	gemeente	Breda	wordt	ook	opgemerkt	dat	de	overlast	toeneemt	
en	dat	er	een	inventarisatie	nodig	is	en	een	plan	van	aanpak.	
	
Inmiddels	lezen	wij	dat	de	politie	per	1	januari	2017	stopt	met	het	oppakken	en	vervoeren	
van	verwarde	personen.	Tegelijkertijd	lezen	wij	dat	de	GGZ	op	die	datum	nog	niet	klaar	zal	
zijn	voor	het	opvangen	van	verwarde	mensen.	
GroenLinks	vindt	dat	de	opvang	en	het	vervoer	van	mensen	die	psychisch	verward	zijn	niet	
thuishoort	bij	de	politie	maar	dat	deze	mensen	zorg	nodig	hebben.	In	die	zin	vinden	we	het	
een	goede	ontwikkeling,	maar	we	hebben	vragen	over	de	aanpak	in	Breda,	aangezien	de	
gemeente	volgens	minister	Schippers	de	regie	dient	te	nemen.	
	
GroenLinks	Breda	heeft	de	volgende	vragen:	

1. Is	het	college	bekend	met	het	feit	dat	de	politie	per	1	januari	zal	stoppen	met	de	
opvang	en	het	vervoer	van	verwarde	mensen?	

2. Is	in	Breda	de	GGZ	klaar	voor	het	opvangen	en	vervoeren	van	mensen	die	psychisch	
verward	zijn	en	overlast	veroorzaken?	

3. Is	het	college	het	met	ons	eens	dat	het	wenselijk	is	dat	er	tijdig	een	goede	opvang	en	
vervoer	geregeld	wordt	voor	deze	mensen?	

4. Hoe	en	wanneer	pakt	het	college	de	regie	voor	de	gezamenlijke	aanpak	voor	de	
opvang	en	vervoer	van	verwarde	mensen	die	overlast	veroorzaken?	

5. Is	het	college	bereid	om	de	in	de	voorjaarsnota	genoemde	inventarisatie	en	een	plan	
van	aanpak	nu	zeer	snel	op	te	pakken?	
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6. Is	het	college	bereid	om	te	onderzoeken	of	de	inzet	van	een	speciale	ambulance	voor	
het	vervoer	van	verwarde	personen,	waar	adequate	psychische	hulp	kan	worden	
geboden,	snel	mogelijk	is	in	Breda?	
	
	

Vriendelijke	groet,	
	
Monica	Tecklenburg	
Raadslid	GroenLinks	Breda	
	
	


